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MÖTESANTECKNING 

ABE 4-2022 

Datum 

2022-04-26 

Diarienummer 

A-2022-1055 

 

Minnesanteckningar ABE LR  

Datum för mötet: 
2022-04-26 

Plats för mötet: 
Konferensrummet Teknikringen 74D, plan 4 

Närvarande: 
Muriel Beser Hugosson, skolchef 
Björn Berggren, vice skolchef 
David Nilsson, vice skolchef 
Johanna Stellan, administrativ chef 
Katja Grillner, prefekt Arkitektur 
Inga-Lill Söderberg, prefekt Fastigheter och byggande 
Sabine Höhler, prefekt Filosofi och historia 
Maria Malmström, prefekt SEED 
Annika Gram, prefekt Byggvetenskap 
Maria Håkansson, prefekt Samhällsplanering och miljö 
Anders Karlström, forskarutbildningsansvarig (FA) 
Kjartan Gudmundsson, vice grundutbildningsansvarig (vice GA) 
Ulf Arvidsson, ekonomiansvarig 
Catherine Pimenta, HR-ansvarig 
Boel Berg Wincent, Studeranderepresentant doktorander 
Sabina Flodén Schönherr, ledningsstöd 
 
Frånvarande: 
Malin Åberg Wennerholm, grundutbildningsansvarig (GA) 
Studeranderepresentant GRU 
 
 

1 Föregående minnesanteckningar 

 
Minnesanteckningarna läggs till handlingarna. 
 

2 Diskussion angående Ramverk för Framtidens 
utbildning* 

Vicerektor för utbildning Leif Kari, Joakim Lilliesköld och Anders 
Johansson besöker mötet för att presentera och diskutera ramverket 
för Framtidens utbildning. En presentation gavs, bifogas, och därefter 
diskuterades ramverket och dess 13 principer. 

Muriel Beser Hugosson 

 

 

Leif Kari, Joakim 
Lilliesköld, Anders 
Johansson 
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3 Diskussion om den nya mångvetenskapliga miljön för 
hållbara och hälsosamma livsmedelssystem* 

 

Rebecka Milestad 

Rebecka Milestad, ABE skolans kontaktperson för uppdraget, 
redogjorde för en satsning på KTH gällande mångvetenskapliga miljön 
för hållbara och hälsosamma livsmedelssystem, se bilaga. Intresserade 
forskare uppmanas att ta en kontakt med Rebecka.  

 

4 Information från skolchefs-/rektors strategiska råd  

En rektorskandidat, professor Anders Söderholm, har blivit 
presenterad. Kommer närmast från UKÄ.  
 
Resursfördelningsmodellen – KTH tar ett omtag kring frågan. 
Skolorna har lämnat in underlag som beskriver skolornas interna 
fördelningsmodeller av anslagsmedel. 
 
RSO ansvarar för en översyn av EIT KIC på KTH. Slutrapporten skall 
presenteras innan sommaren.  
 
En Ukrainagrupp har bildats på KTH, nås på funktionsadressen  
ukrainainfo@kth.se.  
Angående kriget i Ukraina | KTH Intranät 
Nina Worms är KTH:s representant för Scholars at Risk.   

 

Muriel Beser Hugosson 

 

 
 

 

5 FFA/JML  

 
Björn planerar ett studiebesök på varje institution för att få en bättre 
inblick i fakultetsutvecklingsplanerna m.m. Ett studiebesök på 
Byggvetenskap har genomförts.  
 
Mot bakgrund av årets uppdrag i KTH:s verksamhetsplan gällande 
gästprofessurer har skolan fått in ett antal förslag på kandidater. 
Tanken är att tjänsten/tjänsterna skall vara på plats vid årsskiftet.  
 
EU Charter and Code för forskare: en implementeringsgrupp finns på 
plats på KTH. KTH har fått ett HR Excellence Award.  
 
Muriel har klivit in som skolans JML-A.  

6 Kommunikation, samverkan och impact 

 
David har i sin roll som vice skolchef ett huvudansvar för 
kommunikation, samverkan och impact. Nuvarande impact-ansvarig 
Johan Silfwerbrand innehar uppdraget fram till och med 30 juni 2022.  
 
Initialt ser David över kommunikationsgruppens arbete kopplat till de 
specifika kommunikationsuppdrag gruppen har från 
centrumbildningar, SIP:ar m.m. Ser även över hur stöd till 
institutionerna skulle kunna se ut. Prefekterna flaggade för att behov 
av kommunikativt stöd finns.  

Björn Berggren 

 

 

 

 

David Nilsson 

 

 

 

 

mailto:ukrainainfo@kth.se
https://intra.kth.se/campus/sakerhet/kris/ukraina
SIP:ar
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7 GA/FA 

Inga ansökningar om dispenser för salstentor för P4 kommer att 

krävas in. 

Ansökningar till amanuenstjänster kopplat till skolans satsning genom 

Excellenta utbildningsmiljöer har inkommit, nästa steg blir beslut och 

rekrytering.  

 
En utvärdering kring högskoleprogrammet Byggproduktion har gjorts 
vilket har lett till beslut om att programmet skall avvecklas.  

8 Ekonomi 

 
Kvartalsbokslutsanalys kommer att skickas ut till respektive 
institution. 
Efter månadsbokslutet april inleds budgetarbetet på skolan. Det nya 
budgetsystemet kommer att tas i bruk.  
 

9 HR 

 
Catherine informerade om att vid anställning på KTH är tjänstestället 
KTH Campus, det finns inte möjlighet till andra tjänsteställen. Vid 
utlandsstationering krävs URA avtal. Möjlighet till distansarbetsavtal 
finns reglerat.  
 
HR har tagit fram deadlines för att kunna hantera ev. 
rekryteringar/förlängningar av anställningar inför 
sommarledigheterna. Information om datum återfinns på intranätet: 
Deadlines | ABE internsidor (kth.se) 
 

 

 

 

Kjartan Gudmundsson 

 

 

 

 

 

 

Ulf Arvidsson 

  
  

https://intra.kth.se/abe/verksamhetsstod/deadlines-1.1043921
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Anteckningar av 

 

Johanna Stellan 
 

 

 

 

 

 


